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Maribor, 14. 4. 2025 

 

ZAPISNIK 

8. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA UNIVERZE V MARIBORU, 

Z DNE 14. 4. 2025 

(S pričetkom ob 13. uri, v Senatni sobi Rektorata UM) 

 

Prisotni člani ŠS UM: Matevž Šavora (FERI), Janik Premrov (FGPA), Pia Narat (FKBV), Marko 

Pavlović (FKKT), Tjaša Karas (FNM), Hana Cigole (FVV), Sara Ćehić (MF), Maša Kaiser (PF), Aljaž 

Knez (ŠD) 

Prisotni nadomestni člani ŠS UM: Pina Slaček (EPF), Luka Lah (FERI), Žiga Majcen (FF), Timotej 

Matej Zagorc (FOV), Nejc Kotnik (FVV) 

Predsedujoča: Nomi Hrast, prorektorica za študentska vprašanja UM  

Ostali prisotni: Peter Škrilec (FS), Nika Erjavec (ŠD), Jan Čokolič (FKKT), Almaida Mizić (FT), 

Primož Šajher (UM), Janja Žerak Vuk (UM), Robert Presker (UM) 

 

Predlagani dnevni red: 

1. Konstituiranje Študentskega sveta Univerze v Mariboru 

2. Potrditev dnevnega reda 8. redne seje ŠS UM 

3. Potrditev zapisnika 7. redne in 3. korespondenčne seje ŠS UM 

4. Poročanje o izvrševanju sklepov 

5. Poročila s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM 

6. Seznanitev s poročili študentskih svetov članic o rezultatih študentske ankete 

7. Imenovanje članov iz vrst študentov v organe UM 

8. Predlogi za podelitev nagrad UM študentom 

9. Seznanitev s sklepom ŠS FOV 

10. Obravnava predloga razrešitve prodekana za študentska vprašanja FOV 

11. Razno 
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AD. 1. KONSTITUIRANJE ŠTUDENTSKEGA SVETA UNIVERZE V MARIBORU 

 

Prorektorica za študentska vprašanja Nomi Hrast (EPF) je vljudno pozdravila vse prisotne in 

povedala, da so v mesecu marcu in aprilu na sejah ŠS članic potekale nadomestne volitve za 

člane in namestnike članov za ŠS UM. Na volitvah so bili izvoljeni: Iva Šmajgert (FF), Pia Narat 

(FKBV) in Lucija Iskra (MF). 

 

Seji sta se ob 13.03 pridružila član Matevž Šavora (FERI) in članica Pia Narat (FKBV). 

 

Predsedujoča je novoizvoljenim članom iskreno čestitala. Dodala je, da FKBV ni uspela 

zapolniti mesta namestnika člana in se volitev zaradi pomanjkanja interesa in ker skladno z 

določili Pravilnika o delovanju in sestavi študentskih svetov ni obvezno, ne bo ponavljalo. 

Trenutno sta na ŠS UM dve prazni mesti namestnikov članov, in sicer FL in FKBV. 

Seji se je ob 13.04 pridružila članica Tjaša Karas (FNM). 

 

Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 1: 

Po izvedenih nadomestnih volitvah v Študentski svet Univerze v Mariboru in odstopni 

izjavi nadomestnega člana se ŠSUM konstituira v naslednji sestavi: Nomi Hrast kot 

predsednica, Tisa Lija Šober kot članica in Pina Slaček kot namestnica članice s Ekonomsko-

poslovne fakultete, Matevž Šavora kot član in Luka Lah kot namestnik člana s Fakultete za 

elektrotehniko, računalništvo in informatiko UM, Pia Narat kot članica s Fakultete za 

kmetijstvo in biosistemske vede UM, Marko Pavlović kot član in Anja Zaverla kot 

namestnica člana s Fakultete za kemijo in kemijsko tehnologijo UM, Sara Ćehić kot članica 

in Lucija Iskra kot namestnica članice z Medicinske fakultete UM, Aljaž Knez kot član s 

Študentskih domov UM in Liza Škulj kot namestnica člana s Študentskih domov UM, Neja 

Veit kot članica in Simon Srebot kot namestnik članice s Fakultete za strojništvo UM, Maša 

Kaiser kot članica in Blaž Bukovec kot namestnik članice s Pravne fakultete UM, Janik 

Premrov kot član in Živa Doberšek kot namestnica člana s Fakultete za gradbeništvo, 

prometno inženirstvo in arhitekturo UM, Erik Žižek kot član in Filip Bračko kot namestnik 

člana s Fakultete za zdravstvene vede UM, Aila Civić kot članica in Timotej Matej Zagorc 

kot namestnik članice s Fakultete za organizacijske vede UM, Hana Cigole kot članica in 

Nejc Kotnik kot namestnik članice s Fakultete za varnostne vede UM, Iva Šmajgert kot 

članica in Žiga Majcen kot namestnik članice s Filozofske fakultete UM, Tjaša Karas kot 
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članica in Igor Jugović kot namestnik članice s Fakultete za naravoslovje in matematiko 

UM, Nik Pušnik Bakšič kot član s Fakultete za logistiko UM, Andraž Fišer kot član in Lenča 

Debeljak kot namestnica člana s Pedagoške fakultete ter David Boštjančič kot član in 

Alexandra Marian kot namestnica člana s Fakultete za energetiko UM, Nicole Vrunč kot 

članica in Tia Dolinšek kot namestnica članice s Fakultete za turizem UM, za mandatno 

obdobje do 30. 6. 2026. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Sejo je ob 13.06 zapustila Nika Erjavec (ŠD). 

 

AD. 2. POTRDITEV DNEVNEGA REDA 8. REDNE SEJE ŠS UM 

 

Predsedujoča je prebrala 11 točk dnevnega reda ter povedala, da je pri točki 10 na dan seje 

bilo dodatno naloženo dopolnjeno gradivo na e-seje. 

 

Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 2: 

ŠS UM potrdi dnevni red 8. redne seje ŠS UM. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 3. POTRDITEV ZAPISNIKA 7. REDNE IN 3. KORESPONDENČNE SEJE ŠS UM 

 

Predsedujoča je povedala, da sta na e-seje bila naložena zapisnika 7. redne seje, ki je potekala 

18. marca 2025, ter zapisnik 3. korespondenčne seje, ki je potekala med 27. in 30. marcem 

2025.  

Na sejah je bilo obravnavano:   

- 7. redna seja: izvedene so bile volitve v UO UM, člani so se seznanili s poročilom o 

realizaciji akcijskega načrta za odpravljanje ovir pri študiju študentov invalidov 

2023/2024 in akcijskimi načrti fakultet za tekoče študijsko leto. Potrjena je bila komisija 

za odpiranje vlog za nagrade UM študentom ter imenovani so bili člani iz vrst študentov 

v organe UM. 

- 3. korespondenčna seja: člani so se seznanili z odstopno izjavo namestnika člana ŠS 

UM. 
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Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 3: 

ŠS UM potrdi zapisnika 7. redne seje in 3. korespondenčne seje ŠS UM. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 4. POROČANJE O IZVRŠEVANJU SKLEPOV 

 

Pod ustaljeno točko v izvrševanju ni bilo nobenega sklepa. Predsedujoča je dodala, da je bil 

izvršen sklep 7. redne seje, vezan na predlog za razrešitev prodekana za študentska vprašanja 

FOV. Seje ŠS FOV, ki je potekala 31. marca 2025, se je predsedujoča udeležila in bo pri točki 10 

poročala o dogajanju. 

Seji se je ob 13.07 pridružila Nika Erjavec (ŠD). 

 

Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 4: 

ŠS UM se seznani s poročilom o izvrševanju sklepov. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 5. POROČILA S SEJ UPRAVNEGA ODBORA UM, SENATA UM IN KOMISIJ SENATA UM 

 

Predsedujoča je povedala, da bosta s sekretarjem ŠS UM Luko Lahom, predstavila poročila s 

sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM. 

 

Senat Univerze v Mariboru: 

 

Na 20. redni seji Senata Univerze v Mariboru so člani potrdili dve novi habilitacijski področji – 

farmacevtsko kemijo in biofarmacevtsko inženirstvo na FKKT UM, v povezavi z novim 

študijskim programom Farmacija in sodelovanjem s farmacevtsko industrijo. Predstavili so tudi 

rezultate programa Izpopolni UM, v okviru katerega je bilo lani izvedenih 185 izobraževanj za 

zaposlene in doktorske študente, z več kot 7000 udeleženci in povprečno oceno 4,72/5. 

Senatorji so se seznanili z napredkom pri odpravljanju ovir za študente invalide ter potrdili 
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spremembe študijskih programov, študijski koledar za naslednje leto, doktorske teme, 

izvolitve v nazive ter imenovanje dveh rednih profesorjev. 

 

Upravni odbor UM:  

Na 38. redni seji Upravnega odbora UM so člani potrdili načrt delitve sredstev za stabilno 

financiranje znanstvenoraziskovalne dejavnosti UM za leto 2025. Izračun temelji na obstoječih 

merilih in je bil usklajen s članicami UM. Rektor prof. dr. Zdravko Kačič je predstavil model 

vrednotenja izvajanja dejavnosti in ključ delitve sredstev, medtem ko je prorektor prof. dr. 

Miralem Hadžiselimović podal pregled infrastrukturnih projektov UM. 

Odbor se je seznanil tudi s poročilom o delu CAMTP, ki ga je predstavil prof. dr. Marko Robnik, 

in o ECERS, ki od leta 1989 uspešno deluje v mednarodnem prostoru. Seja je bila zadnja v tem 

mandatu, zato je predsednik prof. dr. Mitja Gorenak podal povzetek dela UO UM v obdobju 

2021–2025 in izpostavil prihodnje izzive. Naslednja bo konstitutivna seja z novo sestavo 

članov. 

 

Habilitacijska komisija: 

Člani Habilitacijske komisije so obravnavali predloge za izvolitve v nazive in podali pozitivno 

mnenje eni vlogi za naziv redni profesor, dvema vlogama za naziv izredni profesor, štirim 

vlogam za naziv docent, dvema vlogama za naziv višji predavatelj, eni vlogi za naziv predavatelj 

in sedmim vlogam za naziv asistent. Po obravnavi vlog se je seja zaključila brez posebnosti. 

 

Komisija za ocenjevanje kakovosti: 

Člani Komisije za ocenjevanje kakovosti so se seznanili z izvedbo samoevalvacije članic 

Univerze v Mariboru za koledarsko leto 2024 in določili rok za posredovanje predlog in pobud 

glede morebitnega izboljšanja obrazca samoevalvacijskega poročila, obravnavali so prijave na 

razpis za izbiro kandidatov za člane evalvacijske komisije pri izvedbi notranje programske 

evalvacije študijskih programov UM FERI in UM FOV, nato so se seznanili s Poročilom o izvedbi 

notranje programske evalvacije izbranih študijskih programov Fakultete za kmetijstvo in 

biosistemske vede ter z aktivnostmi pri postopkih notranjih programskih evalvacij študijskih 

programov Univerze v Mariboru. 

 

Komisija za mednarodno in meduniverzitetno sodelovanje: 

Člani Komisije za mednarodno in meduniverzitetno sodelovanje so obravnavali Poročilo o 

evropski univerzitetni mreži ATHENA PLUS. UM je prejela priznanje odličnosti pri prijavi 

projekta za evropsko financiranje, vendar pa financ ni prejela. Obravnavali so predlog sklenitve 

Sporazuma o sodelovanju s Fujilan Normaln University, Kitajska ter predloge kombiniranih 
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intenzivnih programov (KIP) Diagnostics in Gynaecology, Intensive Course on Clinical Skills ter 

Tasting Trails. Obravnavali so predlog Sklenitve sporazuma o sodelovanju s Favaloro University 

Buenos Aires, Argentina ter predlog mednarodne poletne šole Organizacija, management in 

družba. Obravnavali so še predlog sklenitve Sporazuma o sodelovanju z Novosibirsk State 

Agricultural University, Ruska federacija, kjer je stekla razprava o politični korektnosti sklenitve 

sporazuma zaradi vojne z Ukrajino. Člani KMMS so se dogovorili, da bo sklep sprejet le na ravni 

fakultete, ki z univerzo sodeluje in ze na ravni celotne UM. 

 

Komisija za izobraževanje in študij: 

KIŠ se v času od zadnje seje ŠS UM ni sestala. 

 

Svet Doktorske šole: 

Člani Sveta Doktorske šole so obravnavali in potrdili štiri doktorske teme, en študij po 

skandinavskem modelu ter eno imenovanje somentorja. Obravnavali so komentarje 

strokovnih služb in UKM na Pravilnik o doktorskem študiju, ki je trenutno v pripravi. Komentarji 

so se nanašali na dopolnila o upoštevanju načela odprte znanosti in kodeksa etičnega ravnanja 

UM. Dodatno je bilo določeno, da je ob tiskani različici doktorske disertacije potrebno oddati 

še elektronsko različico. Člani so se seznanili z dogodki Doktorske šole. 

 

Komisija za znanstvenoraziskovalne zadeve: 

Člani Komisije za znanstvenoraziskovalne zadeve na korespondenčni seji obravnavali potrditev 

dodatnega prostega mesta na Javnem razpisu Univerze v Mariboru za kandidate za mlade 

raziskovalce na Ekonomsko-poslovni fakulteti Univerze v Mariboru v okviru raziskovalnega 

programa P5-0027. 

 

Statutarna komisija: 

SK se v času od zadnje seje ŠS UM ni sestala. 

 

Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 5: 

ŠS UM se seznani s poročili s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet.
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AD. 6. SEZNANITEV S POROČILI ŠTUDENTSKIH SVETOV ČLANIC O REZULTATIH ŠTUDENTSKE 

ANKETE 

 

Predsedujoča je povedala, da ŠS UM vsako leto pozove ŠS članic, da pripravijo poročila o 

rezultatih študentske ankete, rezultati katerih se združijo v skupno poročilo in obravnavajo na 

seji ŠS UM in seji Delovne skupine za spremljanje ankete o ocenjevanju pedagoškega dela in 

obremenitve študenta. Sekretar ŠS UM Luka Lah je pripravil zbor vseh poročil z izjemo poročila 

ŠS FF, ki ni bilo oddano. Predsedujoča ga je prosila, da predstavi izsledke. 

Sekretar ŠS UM Luka Lah (FERI) je povedal, da je skupna povprečna ocena na UM glede na 

lansko leto nižja in znaša 1,45. Iz poročil je bilo razvidno, da si dobro ocenjeni pedagogi kot 

tudi učne enote delijo skupne lastnosti, kot so odzivnost pedagoga, dostopnost, zanimiv način 

podajanja snovi ipd. Prav tako si lastnosti delijo najnižje ocenjeni pedagogi in učne enote, to 

so neodzivnost, težavnost predmeta, nejasni kriteriji ocenjevanja ipd. Večina članic ni izvajala 

razgovorov z zaposlenimi, ker niso zaznali potrebe. Na koncu je prebral še predloge in 

priložnosti za izboljšave, ki so jih navedli ŠS članic v svojih poročilih. 

 

Ker ni bilo želje po razpravi je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 6: 

ŠS UM se seznani s poročili študentskih svetov članic o rezultatih študentske ankete. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 7. IMENOVANJE ČLANOV IZ VRST ŠTUDENTOV V ORGANE UM 

 

Predsedujoča je povedala, da je ŠS UM prejel poziv, da na podlagi drugega odstavka 258. 

člena Statuta Univerze v Mariboru poda predloge za člane za naslednje komisije:  

 

- 5 članov Komisije za izobraževanje in študij Senata UM, z mandatom od 28. 3. 2025 do 

27. 3. 2027, 

- 5 članov Sveta Doktorske šole UM iz vrst študentov, ki bodo imenovani za mandatno 

dobo od 28. 3. 2025 do 27. 3. 2027, 

- 1 namestnika člana Statutarne komisije UM zaradi odstopa. 
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Po poslanem pozivu pred 7. redno sejo ŠS UM so naknadno bile prejete naslednje kandidature 

za prosta mesta:  

- KIŠ: Matej Velichkovski (PF), Živa Tolevski (PEF), Nomi Hrast (EPF); 

- SDŠ: Rok Sešel (FERI), Nika Atelšek Hozjan (FKKT), Matej Makoter Rožmarin (PF); 

- SK: Ivana Hlastec (PF). 

 

Ker ni bilo želje po razpravi je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjih sklepov: 

 

SKLEP 7.1: 

ŠS UM za člane Komisije za izobraževanje in študij Senata Univerze v Mariboru predlaga 

naslednje študente (3): Mateja Velichkovskega (PF), Živo Tolevski (PEF) in Nomi Hrast (EPF) 

za mandatno dobo do 27. 3. 2027. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 7.2: 

ŠS UM za člane Sveta Doktorske šole Univerze v Mariboru predlaga naslednje študente (3): 

Roka Sešela (FERI), Niko Atelšek Hozjan (FKKT) in Mateja Makotra Rožmarina (PF) za 

mandatno dobo do 27. 3. 2027. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 7.3: 

ŠS UM za namestnika člana Statutarne komisije Univerze v Mariboru predlaga študentko: 

Ivano Hlastec (PF) za mandatno dobo do poteka mandata ostalih članov komisije iz vrst 

študentov, to je do 23. 6. 2025. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 8. PREDLOGI ZA PODELITEV NAGRAD UM ŠTUDENTOM 

 

Predsedujoča je povedala, da Univerza v Mariboru v skladu s svojim Statutom (UPB13, Uradni 

list RS št. 41/2021) podeljuje častne naslove, priznanja in nagrade. Namen podeljevanja je 
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spodbujanje razvoja in zahvala za izjemne ali druge pomembne dosežke. ŠS UM v skladu s 

Pravilnikom o podelitvi častnih naslovov, priznanj in nagrad UM vsako leto izda Poziv h 

kandidiranju za Nagrade Univerze v Mariboru študentom za študijsko, raziskovalno in 

umetniško delo, za razvoj obštudijskih dejavnosti, za prispevek k inovacijski dejavnosti in za 

športne ter kulturne dosežke. Namen poziva je, da se med študenti UM prepozna tiste, ki 

prispevajo k inovacijski dejavnosti in so aktivni na športnem, kulturnem, širšem obštudijskem 

področju ter na področju prostovoljstva. 

 

Komisija za odpiranje vlog je vloge odprla in tri kandidate pozvala k dopolnitvi. Na e-seje so 

bile naložene kandidature ter dopolnitve. 

 

ŠS UM je prejel prijave za naslednje nagrade, ki jih Univerza v Mariboru podeljuje svojim 

študentom: 

 

Nagrade Leona Štuklja za najvidnejše športne uspehe študentov UM: 

- Znak Leona Štuklja: Hana Urankar. 

- Listino za izjemen prispevek k razvoju obštudijskih dejavnosti na UM: Pia  

Žula. 

- Listino za pomembne kulturne dosežke študentov UM: Martin Kramberger, Barbara 

Potočnik, Lana Potočnik. 

- Listino za naj prostovoljca študenta UM: Neli Šijanec. 

- Listino za prispevek k inovacijski dejavnosti študentov UM: Martin Ferenec, Nejc 

Podkoritnik. 

 

Ker je za dve nagradi bilo več kandidatov, je predsedujoča predlagala izvedbo tajnih volitev. 

Za namen izvedbe volitev je predlagala tri člansko komisijo, ki so jo sestavljali Hana Cigole 

(FVV) kot predsednica ter Pina Slaček (EPF) in Janik Premrov (FGPA) kot člana. 

 

Predsedujoča je predlagala sprejetje naslednjih sklepov: 

 

SKLEP 8.1: 

ŠS UM imenuje tričlansko komisijo za izvedbo tajnega glasovanja v sestavi Hana Cigole kot 

predsednica, Pina Slaček kot članica in Janik Premrov kot član. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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SKLEP 8.2: 

ŠS UM odloči, da glasovanje za Listino za pomembne kulturne dosežke in Listino za 

prispevek k inovacijski dejavnosti študentov UM izvede s tajnim glasovanjem. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Predsedujoča je predlagala, da se za nagrade, kjer je le en kandidat, glasuje z dvigom rok. 

Predlagala je, da se to glasovanje izvede pred tajnim glasovanjem, na koncu pa se skupno 

sprejmejo dotični sklepi. 

 

Predsedujoča je za čas izvedbe volitev prekinila sejo. 

 

Po zaključenem glasovanju je komisija predstavila rezultate tajnih volitev: 

- Listino za prispevek k inovacijski dejavnosti študentov UM: 

o Nejc Podkoritnik: 13 glasov, 

o Martin Ferenec: 1 glas. 

- Listino za pomembne kulturne dosežke študentov UM: 

o Lana Potočnik: 8 glasov, 

o Barbara Potočnik: 6 glasov, 

o Martin Kramberger: 0 glasov. 

 

Po zaključenem glasovanju je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjih sklepov: 

SKLEP 8.3: 

ŠS UM predlaga, da se Listino za izjemen prispevek k razvoju obštudijskih dejavnosti na 

UM podeli študentki Pii Žula. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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SKLEP 8.4: 

ŠS UM predlaga, da se Listina za pomembne kulturne dosežke študentov UM podeli 

študentki Lani Potočnik. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 8.5: 

ŠS UM predlaga, da se Listina za prispevek k inovacijski dejavnosti študentov UM podeli 

študentu Nejcu Podkoritniku. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 8.6: 

ŠS UM predlaga, da se Listina za naj prostovoljca študenta UM podeli študentu Neli 

Šijanec. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 8.7: 

ŠS UM predlaga, da se Znak Leona Štuklja podeli študentki Hani Urankar. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Sejo je ob 13.47 zapustila članica Sara Ćehić (MF). 

 

AD. 9. SEZNANITEV S SKLEPOM ŠS FOV 

 

Predsedujoča je povedala, da je ŠS UM v četrtek, 13. marca 2025, prejel sporočilo, s katerim 

so nekateri študenti Fakultete za organizacijske vede izpostavili nezadovoljstvo s prodekanom 

za študentka vprašanja in predsednikom ŠS FOV, Timotejem Matejem Zagorcem. Poslali so 
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predlog razrešitve prodekana, ki jo lahko glede na Pravilnik o delovanju in sestavi študentskih 

svetov poda a) prorektor za študentska vprašanja, b) 5 članov študentskega sveta univerze ali 

c) 5 članov študentskega sveta članice. O predlogu razrešitve mora glede na pravilnik ŠS UM 

najprej razpravljati in nato v primeru predloga razrešitve le-to posredovati rektorju, ki se o 

tem predlogu nato odloči. Na e-seje je bil takrat naložen dopis, ki je bil poslan s strani 

študentov.  ŠS UM je na svoji prejšnji seji sprejel sklep, s katerim si je pred odločanjem želel 

pridobiti še mnenje študentskega sveta članice. Rok za podajo stališča na ŠS FOV je bil do 1. 

aprila 2025.  

 

Na e-sejah je bil naložen izpis sklepa seje ŠS FOV, iz katerega je razvidno, da je na glasovanju 

ŠS FOV podprl predlog razrešitve prodekana za študentska vprašanja FOV. Seja, ki sta se je 

udeležila predsedujoča ter sekretar ŠS UM, je bila precej burna, kjer so svoje mnenje in 

argumente izrazili tako prodekan za študentska vprašanja kot tudi člani ŠS FOV. 

 

Problematika bo z vsemi prejetimi gradivi obravnavana v naslednji točki, ko bo skladno s 

pravilnikom tudi prodekan za študentska vprašanja FOV imel možnost zagovora.  

 

Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 9: 

ŠS UM se seznani s sklepom Študentskega sveta Fakultete za organizacijske vede UM, št. 

34, sprejetega na 2. izredni seji, dne 31. 3. 2025, ki se glasi:  "Študentski svet Fakultete za 

organizacijske vede Univerze v Mariboru podpira razrešitev prodekana za študentska 

vprašanja FOV.". 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 10. OBRAVNAVA PREDLOGA RAZREŠITVE PRODEKANA ZA ŠTUDENTSKA VPRAŠANJA 

FOV 

 

Predsedujoča je povedala, da je na e-seje naložen tako prvoten predlog, kot tudi dopolnitev, 

ki so jo poslali podpisniki in je bila naložena zjutraj pred sejo. Prav tako je naložen Dopis o 

domnevno neresnični vsebini, ki ga je ŠS UM prejel s strani prodekana za študentska vprašanja 

FOV in dodatna gradiva, ki jih je priložil. 
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Skladno z 80. členom Pravilnika o sestavi in delovanju študentskih svetov mora imeti prodekan 

za študentska vprašanja tudi možnost zagovora. Predsedujoča je predlagala, da člani najprej 

skupaj pregledajo pritožbo, ki so jo poslali študentje,nato pa ima prodekan še 10 minut časa, 

da poda svoje argumente in obrazložitev. Po tem bo predlagala debato in razpravo, za tem pa 

glasovanje.  

 

Po pregledu pritožbe je možnost zagovora bila ponujena prodekanu Timoteju Mateju 

Zagorcu (FOV). 

 

Prodekan Timotej Matej Zagorc (FOV) je povedal, da ni vedel, kako si pripraviti zagovor, zato 

ga je sestavil v 3 delih. V prvem delu bo govoril o tem, kako je postal prodekan in v kakem 

stanju je prevzel ŠS, v drugem delu bo govoril, kako je prišlo do te situacije in v tretjem delu 

bo povedal, kako so s ŠS iskali aktivno rešitve v zadnjih tednih. 

 

Vodenje ŠS je prevzel 1. julija 2023, ko je bil ŠS v zelo slabem stanju. Imeli so dva primera 

nepravilnega imenovanja članov v komisije. V prvem delu mandata se je ukvarjal z odpravo 

večjih nepravilnosti, obenem pa se je soočal z nezanimanjem po sodelovanju v ŠS. ŠS ni bil 

popularen na fakulteti, morali so ponavljati volitve v ŠS članic 2023/2024. Po tem je celotno 

študijsko leto poskušal vpeljati izboljšave. Nekatere so se prijele, nekatere pa ne. Letni 

program dela v letu 2024, ki ga kritizirajo študenti, je v primerjavi z letom prej bil realiziran v 

bistveno večjem obsegu. Pri programu dela se je na začetku njegove funkcije zgodilo, da so 

člani med sabo bili v slabih odnosih. Sredi poletja je dobil e-pošto od KIDŠ, da mora iz danes 

na jutri poslati dopolnitev poročila. Vedno so dobili pozitivno mnenje KIDŠ. V letu 2023/2024 

so se soočali s pomanjkanjem interesa, nabavili so promocijski material, zadeve so vodili dalje. 

Volitve v letu 2025 so bile uspešne, kandidatov so imeli dovolj in bistveno več kot prej. So eden 

redkih ŠS, ki je povečal volilno udeležbo. Njegova prva prioriteta je bila zagotoviti nemoteno 

delovanje ŠS. Prej je večino stvari je delal sam, ŠS je imel le za formalne potrditve. V letu 2025, 

ko so se konstituirali, je iz navade imel enak način dela. Ni vedel, da si nova sestava želi 

drugačnega načina dela z več diskusije, kot je razvidno iz predloga razrešitve. Z njim so se 

soočali vsak na svoj način, vrelišče pa je bilo na 2. izredni seji ŠS FOV, zraven je imel potrjen 

zapisnik. Seja je trajala 3 ure. Ukvarjali so se s tem, kaj je v prvotnem predlogu vse res, ali je 

kaj lažnega. Imel je dokazila, da je ustrezno dosegal standarde, z izjemo enega, ki ga je 

zadovoljil delno – to je bila posodobitev vsebin na spletni strani članice za študente. Na tej seji 

so ugotovili, da nekatere zadeve v prvotnem predlogu niso ustrezne, najbolj pereča je bila tista 

o akademskem uspehu, kjer študenti niso imeli uradnega izpisa iz uradne evidence in da je 
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navedba neprimerna, s čimer so se vsi strinjali. Ugotovili so, da je manjkala komunikacija. V 

predlogu je veliko navedb, v dopolnitvi tudi govorijo o tem, da člani niso bili obveščeni. Bil je 

vajen probleme reševati sam, ne da bi obveščal ŠS. Prvotni interes je bil zaščititi študente. 

Morda je kaj prevečkrat zadržal zase. V obdobju zadnjih 14 dni po 2. izredni seji ŠS FOV so vsi 

skupaj naredili precej korakov naprej. Nepravilnosti, ki so omenjene v dopolnitvi predloga, so 

v večji meri bile odpravljene, posodobili so spletno stran in objavili vabila in zapisnike v roku 

nekaj dni po seji. Naslednje je izpostavil, da so aktivno reševali predlog prenove parkirnih 

površin. Njihova članica je ena redkih, ki ima okoli fakultete veliko površin, kjer lahko študenti 

brezplačno parkirajo. Zraven članice je večja površina v lasti UM, kjer so avte parkirali študenti 

in tudi drugi obiskovalci. 

Predsedujoča ga je prekinila zaradi časovne omejitve in prosila, da na kratko povzame 

povedano. 

 

Prodekan Timotej Matej Zagorc je nadaljeval, da je predlog bil sprejet in predan dekanu, s 

katerim je tudi govoril. Dogovorili so se glede dviga promocije, glede situacije s konferenco, 

hkrati pa šli skozi vse, čemur je posvečal premalo pozornosti ter kaj vse je treba upoštevati. 

Prosil je, da člani ŠS UM predlog zavrnejo in jim dajo možnost, da na ŠS FOV najdejo skupen 

jezik in rešijo situacijo, rezultat tega pa se bo pokazal v dveh mesecih, ko 31. junija 2025 

zaključi mandat in si želi te možnosti. 

 

Predsedujoča se je zahvalila in podala nekaj komentarjev na povedano. Izpostavila je, da je 

delovanje študentskih predstavnikov definirano s Statutom UM in pravilniki, ki se tičejo tega 

področja, zato je potrebno tem opredelitvam vedno slediti. Prodekani odgovarjajo dekanom, 

oni pa rektorju. Ko mora ŠS na tak način opozoriti prodekana, da ne opravlja svojih dolžnosti, 

je to zelo sporno. Osnovne stvari morajo biti urejene. Zdelo se ji je zaskrbljujoče, da se o teh 

stvareh pogovarjamo na sejah ŠS UM, torej o internih zadevah posameznega ŠS. Pove, da 

verjame, da je v preteklosti tudi marsikje drugje že prišlo do konflikta in se je uredilo na članici. 

V celotnem postopku verjetno ni bilo dovolj posluha z obeh strani, da bi se to rešilo. Delo 

prodekana je zelo dogovorno in primarno mora odgovarjati študentom. Če študente nekaj 

izpostavijo, je naloga prodekana, da zadeve ustrezno preda naprej. 

 

Član Janik Premrov (FGPA) je povedal, da so prodekani plačani 40 ur na mesec in se mu zdi, da 

glede na zapisano člani zahtevajo preveč. Zdi se mu, da je skrb za infrastrukturo dolžnost 

fakultete in ne prodekana študenta. 
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Prodekan Timotej Matej Zagorc je povedal, da se je razprava glede parkirišča odvila večkrat, 

želja člana ŠS je bila, da dajo pobudo naprej. Član ŠS FOV je pripravil dokument, ki je bil skopo 

napisan. Na zadnji redni seji so se dejansko pogovorili in je pripravil uradni dopis. Na koncu je 

pobudo predal dekanu v kakovostni obliki in je bil za predlagano. Dodal je, da bi rad ostal na 

mestu prodekana še naprej, da se o teh zadevah lahko uskladi dalje tudi z novo dekanico. 

 

Namestnik člana Žiga Majcen (FF) je povedal, da ne more pozabiti povedanega, ko je izpostavil, 

da je imel težavo z imenovanjem članov v organe. S tem se soočajo vsi in ni specifično samo 

za njihovo fakulteto. Sam je prevzel ŠS, ki je pred tem imel enako prodekanico 5 let. To ne sme 

biti izgovor. Za nemoteno delovanje članice mora skrbeti dekan. Zraven tega je tudi sam bil 

pozvan, da uredi objavo zapisnikov in vabil. To, da niso bili objavljeni ocenjuje kot zelo površno 

opravljanje dela. Izpostavil je, da so tudi oni imeli težave glede parkiriščin so vse sklepe sprejeli 

na seji ŠS FF in jih šele potem naslovili naprej. Povedal je, da se mu zdi, da iz vseh pomembnih 

zadev izvzema svoj ŠS. 

Prodekan Timotej Matej Zagorc je povedal, da ni bil problem dobiti članov v komisije, težava 

je bila, da so bili napačno imenovani, saj se ni sledilo pravilnikom, npr. da so bili člani v komisijo 

imenovani, ne pa izvoljeni. Neobjavljanje zapisnikov in vabil so njegova napaka, vendar se je 

zadeva odpravila. Povedal je, da so trenutno v objavi še trije zapisniki, ki so bili nedavno 

potrjeni. Povedal je, da ko je govoril o delovanju, ni mislil članice, ampak svoj ŠS. Poudaril je, 

da ŠS ima vseeno vpliv na delovanje članice, na primer imenovanje članov, volitve itd., ter da 

je bil vajen,da člani ŠS niso želeli biti vključeni v delovanje. Sedaj so končno dobili ŠS, ki ima 

željo biti proaktiven, na podlagi tega so se o zadevah pogovorili. Vedno je razmišljal, kako 

uvrstiti predloge v časovnico, da bodo najboljše možnosti za sprejetje. Na področju parkirišč 

so stopili naprej, pripravili so obrazec, po katerem člani lahko podajajo predloge. 

 

Namestnik člana Žiga Majcen je povedal, da je bilo zapisano, da so člani želeli sodelovati, 

ampak ni bilo prave komunikacije z njimi. 

Prodekan Timotej Matej Zagorc je povedal, da je v preteklem mandatu res imel težave s 

sodelovanjem, izkazalo se pa je, da imajo sedaj ŠS, ki je pripravljen sodelovati in si želi z njimi 

sodelovati še naprej v pravo smer. 

 

Namestnik člana Filip Bračko (FZV) je vprašal, ali se glede na povedano sam čuti sposobnega 

za opravljanje funkcije, prosil je za enostaven odgovor. 

Prodekan Timotej Matej Zagorc je povedal, da se je na 2. izredni seji se je prvič zgodilo, da je 

bil preglasovan in je zato imel pomisleke, ampak se je pomiril in premislil o svojem delovanju, 
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ker meni, da se stanje lahko popravi. Po tem, ko so se konkretno pogovorili o predlogih, se 

čuti, da lahko nadaljuje delo. 

 

Namestnica člana Pina Slaček je povedala, da iz vidika prodekana mora priznati, da je 

pohvalno, da se je udeleževal vseh kolegijev, ampak pri poročilih na kolegijih so le-ta vedno 

bila enaka in ni povedal nič konkretnega. Ko je brala dopis, je lahko potegnila vzporednico in 

se ji zdi, da noben prodekan ni bil imenovan v lahkem obdobju, saj je njo tudi takoj čakalo 

sporočilo od KIDŠ. Vsaka generacija je svet za sebe, saj se študenti menjajo in temu moraš 

prilagoditi svoje delovanje. Žal ji je, da ni nobenega izmed podpisnikov dopisa na seji, saj jo 

zanima njihov pogled. Pridružila se je vprašanju Filipa Bračka, saj je videti veliki razdor med 

njim in njegovim ŠS. Prodekan brez ŠS ni nič. Njihovega delovanja ne moremo jemati za 

samoumevno. 

Prodekan Jan Čokolič (FKKT) se je strinjal glede primopredaje, ampak imajo nekatere fakultete 

še večje težave, kjer se ŠS na primer že več let sploh ni oglaševal. 

Namestnik člana Žiga Majcen je povedal, da je glas ŠS FOV bil, da se ne čutijo več, da je Timotej 

Matej Zagorc sposoben za delo prodekana, zato je ponovil vprašanje Filipa Bračka. 

Član Janik Premrov je vprašal, zakaj na seji ni članov ŠS FOV. 

Predsedujoča je odgovorila, da ni predvidela povabila članov, da bo o razrešitvi odločal ŠS UM 

ter da je bil izveden celoten postopek. S strani članov ŠS FOV smo prejeli le gradiva, ki so tudi 

bil naložena na e-seje 

Prodekan Jan Čokolič je vprašal, zakaj člani ŠS FOV niso prišli na sejo. 

Predsedujoča je odgovorila, da nikjer ni zavedeno, da morajo priti. So se pa do zadeve 

opredelili s sklepom, h kateremu jih je ŠSUM pozval. Gradivo je predstavljeno članom, zagovor 

prodekana pa je definiran v pravilniku. 

 

Član Marko Pavlović (FKKT) je povedal, da je odgovor že podal prej, vendar pa bi nekaj dodal 

k temu vprašanju. Vprašal je, ali je predlog razrešitve bilo prvo opozorilo članov ŠS? 

Prodekan Timotej Matej Zagorc je odgovoril, da je bilo prvo. 

Predsedujoča je vprašala, ali je to bilo prvo pisno opozorilo ali prvo nasploh. 

Član Marko Pavlović je še dodal, ali je kdaj bil opozorjen oziroma ali so ga člani vprašali, ali je 

pripravljen z njimi sodelovati. 

Prodekan Timotej Matej Zagorc je povedal, da so med mandatom imeli s posamezniki 

konflikte, ki so se razrešili. Kar se tiče tega, da bi izrazili, da je nekaj hudo narobe pa ne. 

Član Marko Pavlović je vprašal, ali je pred dopisom dobil možnost, da delovanje popravi. 
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Prodekan Timotej Matej Zagorc je povedal, da ga je to doletelo na dan seje, ko je ugotovil, da 

je težava komunikacija. 

Član Marko Pavlović je povedal, da se mu zdi neprimerno s strani članov ŠS FOV, da tak poziv 

pripravijo. Zdi se mu, da bi ŠS moral njega opozoriti prej, pred predlogom o razrešitvi. 

Prodekan Timotej Matej Zagorc je še dodal, da so se po 2. izredni seji pogovorili in pripravili 

časovnico in konstruktivne rešitve. Zato je še enkrat odgovoril, da je zmožen tega dela in si 

tega tudi želi, najti pa morajo skupno pot. 

 

Namestnica člana Pina Slaček je vprašala, ali bo uspel držati sklepčnost na sejah. 

Prodekan Timotej Matej Zagorc je odgovoril z da, dokaz tega pa je druga redna seja. 

 

Članica Maša Kaiser je povedala, da je njeno mnenje, da je pravica predstavnika, da je 

obveščen od dogajanju na ŠS, tudi če se ga ne tiče direktno. Če nič ne pride do ŠS, kako naj 

vejo, da težave obstajajo. Če samo ena oseba dela sama, potem druga oseba, ki bo prispela za 

njim, tega ne bo vedela. Dober vodja mora prepoznati, kdaj so težave. 

Prodekan Timotej Matej Zagorc je povedal, da ni prijetno, ko komaj dobiš sklepčnost in še tisti 

člani, ki pridejo, želijo čim prej zadeve zaključiti. Treba je izhajati iz tega, da ŠS FOV ni bil 

najbolje delujoč. 

 

Namestnik člana Žiga Majcen je povedal, da ŠS ne mora obstajati, če ga nobeden ne pozna. 

Verjame, da so na področju promocije nekaj naredili. Prav tako mora na 1. seji pojasniti, kaj 

točno dela ŠS članice. Komunikacija je očitno velika težava in je tudi glavno orodje članov ŠS. 

 

Predsedujoča je povedala, da je iz debate na seji ŠS FOV bilo razumljeno, da so člani že več 

krat dali pozive, ki so naleteli na gluha ušesa. Prodekana so opozarjali, morda ne dovolj 

konkretno. 

Prodekan Timotej Matej Zagorc je povedal, da ko je prvič dobil ustni predlog, je prosil za 

pisnega. 

Predsedujoča je povedala, da ne more biti argument, da se stvari ne dajo naprej, če niso zgolj 

pisne. Skupaj povezano so se verjetno pogovorili o teh zadevah, zgleda pa, da imajo namen 

skupaj delati naprej na zadevah. 

 

Član Marko Pavlović je povedal, da si želi vedeti, ali je bil pripravljen spremeniti stvari, preden 

je dobil tako grožnjo, saj še ni dobil specifičnega odgovora. Zdi se mu, da je komunikacija v 

obeh smereh bila slaba, ne samo s strani prodekana. 
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Predsedujoča je dodala, da ima občutek, da se stvari ne bi spremenile, če ne bi prišlo do 

predloga. Potrebno je gledati celotno situacijo in ne samo to, kar se dogaja po predlogu 

razrešitve. 

Član Marko Pavlović je dodal, da je treba gledati vse, tudi delovanje v primerjavi z drugimi 

prodekani. Imel je občutek, da so drugi prodekani ob prevzemu funkcije iskali načine, kako 

izvajati stvari.  

Predsedujoča je dodala, da sta vedno na voljo strokovna sodelavca, na katera se lahko obrnejo 

prodekani za pomoč. Verjame, da bi tudi drugi prodekani z veseljem pomagali pri težavah, zato 

se tudi srečujejo na kolegijih. 

 

Član Marko Pavlović je predlagal, da se prodekana ne razreši in da naj raje do konca mandata 

pripravi kakovostno primopredajo funkcije.  

Namestnica člana Pina Slaček je prodekana vprašala, ali ima namen kandidirati še naprej. 

Prodekan Timotej Matej Zagorc je povedal, da bo o tem še razmislil, odvisno od sodelovanja v 

naslednjih 2 mesecih. 

Namestnik člana Žiga Majcen je predlagal spremembo Pravilnika, da bi ob predlogu razrešitve 

na zagovor prišli tudi predlagatelji. Članica Maša Kaiser se je strinjala. 

 

Na vprašanje namestnika člana Nejca Kotnik (FVV), ali je v Pravilniku definirana časovna 

omejitev, kdaj lahko ponovno podajo predlog, je bilo odgovorjeno, da ni definirano. 

 

Ker ni bilo več želje po razpravi je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 10: 

ŠS UM predlaga rektorju Univerze v Mariboru razrešitev prodekana za študentska 

vprašanja FOV, Timoteja Mateja Zagorca. 

 

Sklep ni bil sprejet. Izid glasovanja: 0 ZA, 7 PROTI, 6 VZDRŽAN. 

 

Predsedujoča je prodekanu zaželela, da dobro uredi zadeve in vodenje ŠS FOV kasneje 

uspešno preda naprej. 

 

AD. 11. RAZNO 
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Predsedujoča je povedala, da se je zaključila Univerzitetna športna liga za prvaka UM v sezoni 

2024/2025. Rezultati finalnega turnirja so bili sledeči: 

- Košarka: 1. mesto – EPF, 2. mesto – FERI, 3. mesto – FKKT 

- Nogomet: 1. mesto – PEF, 2. mesto – EPF, 3. mesto – MF  

- Odbojka M: 1. mesto – FERI, 2. mesto – FS, 3. mesto – FGPA 

- Odbojka Ž: 1. mesto – EPF, 2. mesto – PEF, 3. mesto – MF 

Podeljene so bile plaketa za naj strelca in plakete za najkoristnejšega igralca finalnega turnirja 

(MVP). 

 

Prisotne je povabila, da se udeležijo dogodka 50 let študentskega predstavništva, ki bo potekal 

20. maja 2025 ob 18. uri na rektoratu UM. 

 

Prodekan Jan Čokolič je vprašal o ljudeh, ki pomagajo na projektih ŠS UM. Zanimalo ga je, ali 

so bili kdaj imenovani. 

Predsedujoča je odgovorila, da se za delo na PR izda razpis. Za pomoč na projektih se javijo 

študenti sami, po tem, ko se pojavi potreba po delu. S tem so se člani ŠS tudi strinjali ob 

sprejemu načrta dela ŠS UM. 

 

Prodekan Jan Čokolič je vprašal, pod kaj so ti ljudje napisani. 

Predsedujoča je odgovorila, da pod PR. 

 

Prodekan Jan Čokolič je povedal, da je zasledil, da ima ŠS UM pomočnico. 

Predsedujoča je odgovorila, da je ŠS UM prej imel PR koordinatorja. Po odhodu sta naloge 

prevzela predsedujoča in sekretar ŠS UM. Pri projektih pa ni bilo interesa po sodelovanju s 

strani ŠS UM, zato se je študente iskalo drugje. Interes je izkazala študentka ŠS EPF. 

 

Prodekan Jan Čokolič je vprašal, koliko ur na mesec študentka lahko dela. 

Predsedujoča je odgovorila, da dela po potrebi oz. največ 30, odvisno od projekta in vrste dela. 

Poleti na primer ni projektov, zato je na voljo tudi nič ur. Dodala je, v kolikor imajo prodekani 

kakšne predloge o sodelovanju na projektih, jih lahko posredujejo. Sodelovanje študentov na 

projektih je zaželjeno in bo vsakega predloga vesela. Opomnila je, da se prodekani le redko 

udeležijo projektov ŠS UM in jih k temu spodbudila. 
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Prodekan Jan Čokolič je povedal, da ni nikoli zasledil, da bi ŠS UM potreboval pomoč pri 

projektih. 

Predsedujoča je dodala, da bodo od sedaj obveščeni preko e-pošte, v kolikor to želijo. 

Prodekani so se s tem strinjali. 
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Namestnik člana Žiga Majcen je predlagal, da bi fotografi ŠS UM lahko fotografirali dogodke 

za ŠS članic. 

Predsedujoča je povedala, da je to dober predlog, in da lahko dobijo kontakt fotografov in se 

z njimi dogovorijo za sodelovanje. 

 

Predsedujoča je povedala, da na podlagi želje prodekanov, da so obveščeni o projektih, v 

prihodnosti verjame, da bo velik naval prijav za sodelovanje na projektih ŠS UM. Omenila pa 

je tudi, da do sedaj tudi ob neposredni prošnji, da se člani ŠS UM in prodekani udeležijo 

projektov ŠS UM, pogosto te prošnje naletijo na gluha ušesa, na sejah pa je ŠS UM deležen 

očitkov, ki so le delno upravičeni. 

 

Ker želje po drugi razpravi ni bilo, je predsedujoča zaključila sejo.  

  

Seja se je zaključila ob 15.05.  

  

Luka Lah, l.r.    

Sekretar Študentskega sveta    

Univerze v Mariboru    

Nomi Hrast, l.r.    

Prorektorica za študentska vprašanja    

Univerze v Mariboru    

 

 


